
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  XI/2011 

 

z XI-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 28 czerwca 

2011 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00  , a zakończono o godz. 17:15 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          -  Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     -  Damian Artuszewski 

-  Skarbnik Miasta                                            -  Aneta  Gołębiowska 

-  Sekretarz Miasta                                            -  Krzysztof  Widźgowski 

-  Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 

-   Starosta Nowomiejski                                   -  Ewa Dembek 

-  Pracownicy Urzędu Miejskiego:                    - Dariusz  Sobaszkiewicz 

                                                                                

Zatwierdzony porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z X-tej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i wnioski. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  

     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia  

     budżetu  Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów  

     zawierających  azbest na lata 2010-2032 dla Gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw wyborów ławników. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XI-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 

więc obrady są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- A. 

Strausa, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  (przy 14 radnych 

biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego – A. Strausa na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał pismo z dnia 28.06.2011 r. Burmistrza 

Miasta o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu: 
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- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat  

za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 

parkowania, wysokości opłat dodatkowych, oraz  sposobu ich pobierania. 

stanowiący zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta – J. Blank 

Pismo, które wpłynęło z GDDKiA dotyczące uwag do projektu stałej organizacji ruchu: „ 

Projekt zmiany stałej  organizacji ruchu skrzyżowania ul. 19 Stycznia, Ogrodowej oraz 

Mickiewicza (dr. krajowa nr 15 Trzebnica-Ostróda) w m. Nowe Miasto Lubawskie nie jest 

uzgodnieniem, a jest pismem informacyjnym w związku z tym nie jest podstawą do 

podejmowania, zgodnie z prawem, uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja poddał pod głosowanie powyższy wniosek, który 

został przyjęty przez  Radę  jednomyślnie  ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) 

Rada Miejska nie wniosła innych  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XI-tej sesji Rady 

Miejskiej po wprowadzonej zmianie. 

Ad. pkt. 4 
Protokoły z X-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok nr 36  Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny J. Oelberg  nie zgłosił uwag  do protokołu.  

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z  X-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie przy 

14 radnych biorących udział w głosowaniu. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Radni zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 

Radny – J. Oelberg 

- czy zielonym skwerem  między ul. Mickiewicza i Kościuszki przy drodze krajowej nr 15 

zajmują się te same służby, które utrzymują tereny zielone na terenie miasta czy odrębna 

instytucja, gdyż jest nieskoszony i zaniedbany. 

Radny – K. Hoppe 
- czy p. Burmistrz podczas spotkania  z Głównym Konserwatorem Krajowym i Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków rozmawiał odnośnie strefy A czy było to tylko spotkanie o 

charakterze ogólnym? 

Radny – P. Jankowski 

Jaka jest wielkość zadłużenia najemców wobec miasta? 

 

Ad. pkt.7 
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie na  2011 r. 
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Rada Miejska w wyniku dyskusji jednomyślnie (przy 13 radnych biorących udział w 

głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/67/2011 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt  

uchwały w sprawie  zmiany Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów  zawierających  

azbest na lata 2010-2032 dla Gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/68 /2011 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  powołania zespołu do spraw wyborów ławników. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/69/2011 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielił Burmistrz Miasta – J. Blank: 

- strefa A dotycząca ochrony zabytków jest nie do ruszenia  w centrum miasta. Konserwator 

nie podejmuje w tym zakresie dyskusji. Natomiast łagodnieje co do pozostałego obszaru, 

- kwota  zadłużenia najemców opiewa na około 150 tys. zł. 

Radny – K. Hoppe 

Strefa A biegnie wzdłuż budynku Działyńskich 17A, Gimnazjum, wchodząc w plac Tomasza. 

Błędem jest, że Konserwator zastrzegł 50-100 m. od murów obronnych, których nie  

ma. Na  budynkach wyznaczył dachówkę, rezolit, którego sam nie potrafi określić. 

Burmistrz –J. Blank 

Po rozmowie z Konserwatorem do tematu wrócimy. Proszę zgłaszać uwagi, nawet na piśmie, 

abym miał argumenty. W ścisłej strefie dopuszczalna jest tylko dachówka. Będziemy 

prowadzić dalsze rozmowy, negocjować. Myślę, że teraz przyjdzie to nam trochę łatwiej. 

Z-ca Burmistrza- D. Artuszewski  

Skwer na skrzyżowaniu ul. Kościuszki – Mickiewicza jest miejski i powinien być  

utrzymywany przez podmiot, który ma zawartą umowę. Aby poprawić estetykę potrzebne są 

dalsze działania. Stan skweru pochodzi z czasów objazdów przy budowie ronda. W miarę 

posiadanych środków poprawimy. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał pismo z dnia 20.06.2011 

r. Posła na Sejm RP Zbigniewa Babalskiego w sprawie podjętych działań dotyczących 

budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego, stanowiące Zał. Nr 8 do protokołu.  

  

Ad. pkt. 11 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XI-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                 

 Adam Straus                                                                     Marcin  Deja 

 

 


